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Praktiserende Fysioterapeuter i DK 

Referat af bestyrelsesmøde 

 
 

Tid: onsdag d. 25.09 2024 kl. 10:00 – 16:00 

Sted: Danske Fysioterapeuter, Holmsbladgade 70 

Afbud: PT og TL 

Til stede: MØ, PG, BN, JO, TF 

Gæster: Janne Dyrby, Jens Peter Vejbæk og Esben Dahl fra Dfys og Sebastian fra FysioDanmark 

Østerbro  

Referent:  TF 

 
 

Dagsorden 

 
Valg af ordstyrer og referent  
 

 

1. Prioritering af dagsorden + punkter til eventuelt + inhabilitet 

 

• Nyt fra formand og øvrige bestyrelsesmedlemmer  

 

• UP (PT)  

Speciale 62 ligger 1,8% og under rammen og speciale 51 på 2023 niveau 1. halvår  

 

Projekt direkte adgang i Region Sjælland kommer til at køre i 2025  

 

 

• Forsikringsområdet (BN): 

Stadig ikke noget møde.  

 

• Ind/udmeldelser (PG): 

1 indmeldelse 

  

• Professionshøjskolerne (PG og TF):  

JO 1. semester oplæg om fagforening i København.  

PG har aftale i oktober på Absalon og ??? 

TF det har ikke været muligt at få aftale i stand på UCN Aalborg. De svarer ikke på 

henvendelserne.  

BN er blevet spurgt om hun vil holde oplæg på Åhus skolen om fagforeningen for 1. 

semester via hendes plads i regionsbestyrelsen.  

 

• DSF/sektioner (JO):  

JO laver koordination af REP forslag 

 

 

• IPPTA (JO):  

virtuelt møde 10.+11. september 
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Oplæg om erhvervsudvikling som ikke var brugbart og gennemgang af økonomien i 

organisationen.  

 

• Medlemshenvendelser (alle):  

- Fortroligt 

 

• CGM (JO):  

Virtuelt møde 3. september. De udtrykker at de stadig er meget presset i forhold til 

implementering af overenskomsten. Der kommer et facelift på Complimenta snart.  

Der flyttes udviklingsressourcer fra Complimenta og til Equus/Etera for at blive klar 

til diagnosekodning og datafangst.  

 

Vocaire har været i dialog med CGMnet for at få aftale om integration men de har 

vurderet at det er for dyrt.   

 

2. Medlemsrettede aktiviteter  

• Evaluering af arrangement om overenskomstens ydelser f.eks. om slides sendes 

• Opsamling på møde i aktivitetsudvalget 

 

Det er blevet besluttet at splitte udvalget op således at: 

Arbejdsmiljø er Thomas og Morten  

Medlemsrettede aktiviteter er Birgitte og Morten  

 

Der planlægges et årshjul, hvor der årligt skal være 6 webinarer  

2 for nyuddannede  

2 faglige emner  

2 politiske emner 

 

Der er planlagt 2 webinar i efteråret 

 

Evaluering af sclerose forløbene d. 24/10.  

TL har ansvaret for planlægningen og kommunikationen med Enheden for kvalitet. 

Enheden vil gerne deltage på en lytter og tage betragtninger og kommentarerne med, 

men vil ikke svare på spørgsmål.  

 

JO snakker med TL om det giver mening at afholde mødet i det format enheden 

ønsker eller det skal udskydes.    

 

”Drømmen om at arbejde i praksis” d. 20/11.  

Oplæg fra Klinikejer i forhold til rekruttering, onbording mv.  

Oplæg fra ansat/indlejer om at arbejde i praksis og hvad der fik dem til at søge jobbet, 

hvad var svært mv. 

 

Det er besluttet i bestyrelsen, at der fremadrettet skal være øget fokus på at aftaler, der 

laves på bestyrelsesmøder og udvalgsmøder skal overholdes og efterleves.  

  

    

3. Ydelser udenfor den vederlagsfri ordning 
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• Janne Dyrby, Jens Peter Vejbæk og Esben Dahl vil gerne diskutere denne underside 

på Fysio.dk med os  

• https://www.fysio.dk/radgivning-regler/overenskomster/Overenskomster-og-aftaler-

paa-praksisomraadet/betaling-for-ekstra-ydelser-pa-klinikken/sundhedsydelser-uden-

tilskud-til-lagehenviste-patienter 

• Se i øvrigt Landssamarbejdsudvalgets holdning herunder 

• https://www.sundhed.dk/sundhedsfaglig/information-til-

praksis/hovedstaden/fysioterapeut/administration/etiske-retningslinjer/ 

 

Der var enighed om at forsøge at opdele vejledningen således at der skelnes mellem 

ydelser der har eller ikke har relation til diagnosen der henvises med, pakker/forløb 

samt ydelser der ikke omfatter overenskomsten. 

  

 

4. Repræsentantskab 2024  

- Plan og strategi 

 

5. Hvad skal postes inden næste møde?  

• Opslag fra dagens møde.  

• De kommende webinarer  
 

 

 

6. Eventuelt 

• Der er ønske om nyt profilbillede på Facebook siden og det aftales at der tages fælles 

billede næste gang bestyrelsen er samlet til fysisk møde  

 

 

 

Kommende punkt:  

Forretningsordenen  

Opsamling på diverse dokumenter 

Politik om brugen af Messenger gruppen  
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